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SRIJEDOM: NA KAVI S...

Marija Lugariæ: Iskreno, ne znam kolika
æe mi biti plaæa no znam da æu je
potrošiti na nekoliko stvari...

Foto:Vjesnik/Ranko Markoviæ

Sve što sam dosada u �ivotu postigla
nije bilo zato jer sam »neèija mala«

Marija Lugariæ, najmlaða saborska zastupnica: Svaki je èovjek na
neki naèin vezan uz politiku – ako se mi ne bavimo njome, ona æe se

baviti s nama/Politièari se moraju pribli�iti graðanima jer se tada
dogaða obostrana korist

● Pijete li kavu?
– Da, volim popiti nescaffe s mlijekom.

Pred polaganje nekog ispita èešæe je kon-
zumiram. Kada sam doma cijeli dan, ka-
vu pripremim ujutro i onda je s guštom,
veæ hladnu »razvlaèim« do naveèer, na
opæe zgra�anje svoje mame. Ka�u da to
nije zdravo ali meni paše. Inaèe, ne volim
piti tursku kavu osim kada mi ju pripre-
mi deèko. Doista radi najbolju tursku ka-
vu.

● Imate tek dvadeset i dvije godine a
veæ ste u Saboru. Što vas je privuklo politi-
ci?

– Svaki je èovjek na neki naèin vezan
uz politiku. Ako se mi ne bavimo njome
ona se bavi nama. Tu sam frazu, svojevre-
meno èula od svog bivšeg profesora iz Po-
litike i gospodarstva i zakljuèila da je to
doista istina. Moj je put u »visoku« politi-
ku bio takav da sam u Sabor došla kao
zamjena za Milana Bandiæa. Ništa u mom
sluèaju nije došlo baš tako naglo. Dvije
godine bila sam predsjednicom Foruma
mladih SDP-a grada Zagreba. Za mjesto u
Saboru pak, prošla sam cijelu proceduru
kandidiranja. Naime, stranaèke su me
kolege iz Trnja na parlamentarnim izbo-
rima kandidirale u prvoj izbornoj jedini-
ci. Drago mi je da su èelnici naše stranke
dali šansu mladima da budu na mjestima
na kojima se odluèuje.

● Kao saborska zastupnica o kojim æete
problemima javno progovoriti?

– O problemima sveuèilišta i student-
skoga �ivota, zapošljavanja mladih i �ivo-
ta mladih opæenito. Naime i sama sam u
situaciji da razmišljam kako æu osmisliti
vlastiti �ivot.

● Do�ivljavate li sebe kao politièarku
ili...?

– Ne do�ivljavam sebe kao politièarku.
Naše je društvo politièare gledalo na krivi
naèin, kao »mala hodajuæa savršenstva«.
Takvo mišljenje bilo je povezano i sa
HDZ-ovom politikom kulta liènosti. Drago
mi je da ova vlast nije takva. Politièari se
moraju pribli�iti graðanima jer se tada
dogaða obostrana korist.Oni od obiènih
ljudi mogu štošta nauèiti jer su upravo
zbog njih na odreðenim mjestima.

● Za svoje godine razmišljate veoma
zrelo.

– Godine ne odreðuju neèije (ne)zrelo
razmišljanje. Zrelost neèijeg razmišljanja
je stvar odgoja i uvjeta odrastanja, ne
nu�no i obrazovanja. Doduše, formula
obrazovanja je va�na ali ona je samo for-
ma. Prema mojem mišljenju nisu bitne
godine veæ ono što »imate« u glavi.

● Na što æete potrošiti prvu plaæu? Cifra
je zasigurno veæa od vaše stipendije na
Uèiteljskoj akademiji.

– Iskreno, ne znam kolika æe mi biti
plaæa no, znam da æu je potrošiti na neko-
liko stvari.

● A to su?
– Poèastit æu svoje drage stranaèke ko-

lege s Trnja a i sestre su mi se veæ javile s
raznim �eljama. Sa zadovoljstvom æu uše-
tati u neki butik i kupiti si koji »komad«
robe jer sam se dosada od petstotina ku-
na stipendije oblaèila na placu. Odvojit æu
nešto novca i za koju knjigu koje su kod
nas još uvijek, neprimjereno skupe.

● Kao buduæoj uèiteljici hoæe li vam ne-
dostajati rad s djecom?

– Da, jako. S djecom mi je uvijek bilo
zadovoljstvo raditi zato sam i odabrala
poziv uèiteljice. Buduæi sam bila odlièan
ðak u srednjoj školi moji bivši profesori
su me u buduænosti vidjeli u pravu i me-
dicini.Osobno mislim da nema plemeniti-
jeg i odgovornijeg posla od toga jer uèi-
telji u �ivotu djece imaju veliku ulogu. Ne
samo u smislu obrazovanja veæ i usaði-
vanju radnih navika.

● Roditelji su zasigurno ponosni na vaš
uspjeh.

– Moja je obitelj izuzetno ponosna na
mene posebice onaj majèin, dalmatinski
dio. Doduše i tatin - zagrebaèki ne krije
zadovoljstvo. Sve što sam dosada u �ivotu
postigla nije bilo zato jer sam »neèija ma-
la«. Istovremeno koliko god su ponosni na
mene toliko su i zabrinuti kako æu sve to
izdr�ati.

● Naizgled nema razloga za brigu. Nai-
me, prepuni ste energije.

– Zasada jesam. Svestrana sam po pri-
rodi a i blizanac sam po horoskopu. Dugo
sam trenirala košarku i igrala u bivšoj Lo-
komotivi. Radila sam i kao voditelj sport-
ske škole košarke za djevojèice i kao su-
dac na košarkaškim utakmicama. Izdr�a-
vala sam se i radeæi kao konobarica u je-
dnom kafiæu. Zaraðivala sam svoj novac
koji danas itekako znam cijeniti. (Snje�a-
na Rajaèiæ)

ASH za profesionalnost i poštenje, a
protiv revanšizma i »nove podobnosti«

– Oni koji su glasali za Zagrebaèku alter-
nativu ne mogu oèekivati èuda, no njih nit-
ko nije ni obeæavao. No, ono što smo obeæali
jest da æe grad dobiti poštenu i odgovornu
upravu, koja æe maksimalno nastojati da se
Zagreb što prije oslobodi negativnih naslje-
ða prošlosti, bezvlašæa, samovolje i korup-
cije. Zagreb se treba okrenuti buduænosti,
te oblikovati po mjeri svoje tradicije i mjeri
èovjeka, rekao je prof. dr. Lino Veljak, pot-
predsjednik Gradske organizacije ASH, na
konferenciji za novinare koja se u utorak
odr�ala u prostorijama GO ASH-a.

Zdravko Paripoviæ, predsjednik GO ASH,
rekao je da mu je osobno �ao što su Vesna
Pusiæ i njena stranka izišli iz alternative
prije izbora. No, optimistièan je glede mla-
dih ljudi iz stranaka poput LS-a i HSLS-a
koji su ušli u Skupštinu.

– To su redom mladi i struèni ljudi koji ni-
su optereèeni stranaèkim djelovanjem i uèi-
nit æe sve da Gradska skupština profunkcio-
nira. Profesionalcima u Gradskoj skupštini,
je, pak, teško zbog promjena koje su nastu-
pile, jer promjenom vlasti oni su izgubili si-
gurnost. No, na èelu s gradonaèelnikom Mi-

lanom Bandiæem oni æe morati raditi samo
malo drugaèije, rekao je Paripoviæ.

Paripoviæ je kao jedan od neposrednih
zadataka ASH-a istakao, kako se sam sliko-
vito izrazio »jahanje« na pravima umirovlje-
nika, na koje je apelirao da tra�e od Vlade i
Sabora ono što im pripada u skladu s Ustav-
nim sudom.

– Oko naše stranke se okuplja i veliki broj
mladih ljudi, pa smo razradili i koncept
ureðenja jednog prostora za mlade u Za-
grebu, nezavisan o stranaèkim opred-
jeljenjima, najavio je Paripoviæ.

Prema rijeèima Line Veljaka, ASH æe se i
dalje odluèno zalagati za kompetentnost,
profesionalnost, poštenje i odgovornost. Su-
prostavljat æe se, pak, svim pokušajima re-
vanšizma i eventualnog uvoðenja nove po-
dobnosti.

– Nitko tko ima odreðene sposobnosti i
struènost ne mora se bojati gubitka radnog
mjesta u gradskim strukturama, jer jedini
kriterij mora biti profesionalnost. Stoga od-
bacujemo licemjerne �alopojke bivše vlasti
o revanšizmu, naglasio je Veljak. (Sunèica
Dolušiæ)

Vodiè kroz Muzej grada Zagreba
na hrvatskom i engleskom jeziku

Muzej grada Zagreba objavio je Vodiè
kroz stalni postav koji æe se i slu�beno
predstaviti na sveèanosti u prostoru Muze-
ja u èetvrtak u 19 sati.

Na hrvatskom i engleskom jeziku u no-
vom se vodièu govori o povijesti Muzeja, o
zgradi koja je spomenik kulture, o muzeo-
loškoj koncepciji, ali i cjelokupnoj povijesti
grada. Vodiè je osmišljen tako da æe se
kroz 45 tema posjetitelj mo�e upoznati sa
zanimljivostima iz �ivota Zagreba – od poli-
tièkih i gospodarskih aspekata, do urbanis-

tièkih i kulturno-povijesnih, ali i svakod-
nevnih. Vodiè je pregledan, informativan,
bogato ilustriran i praktiènog formata. Do-
nosi niz informacija o djelatnostima Muze-
ja poput – pedagoške radionice i moguæno-
sti korištenja multimedijalne dvorane, te o
novom vizualnom identitetu muzeja i o
oblikovanju postava. Namjera je Muzeja iz-
dati sveobuhvatni katalog sa struènom
obradom svih eksponata (oko 2000 pred-
meta), namijenjen uglavnom struènjacima,
te specijalni vodiè za djecu. (�f)

Croatia Arlines uvela automatsko
izdavanje avionskih karata

Hrvatska zrakoplovna tvrtka Croatia
Airlines u utorak je uvela automatsko iz-
davanje zrakoplovnih karata u zagrebaè-
koj gradskoj poslovnici na Zrinjevcu 17.

Tom je prigodom direktor Croatia Airli-
nesa Ivan Mišetiæ nasumce izabranom put-
niku Vladimiru Hitrecu uruèio prodanu pr-
vu automatski izdanu kartu za Amster-
dam.

Uvoðenje automatskog ticketinga, u što
je dosad ulo�eno oko 70.000 amerièkih do-
lara, oèekuje se do kraja tjedna u poslovni-
ci Croatia Airlinesa u zagrebaèkoj zraènoj
luci te u Splitu i Dubrovniku. Krajem ove i

poèetkom 2001. godine uvoðenje automat-
skog izdavanja karata predviðeno je i u eu-
ropskim predstavništvima Croatia Airline-
sa (Amsterdamu, Frankfurtu, Londonu, Pa-
rizu, Rimu, Sarajevu, Skoplju, Beèu i Zue-
richu) te u poslovnicama te tvrtke u Puli,
Zadru i Rijeci. Uvoðenje automatskog tic-
ketinga znaèi dodatni korak u dostizanju
europskih standarda usluga putnicima, jer
su, meðu ostalim, automatski izdane karte
opremljene magnetskom vrpcom sa svim
potrebnim podacima kojima se ubrzava
prihvat putnika na letove u zraènim luka-
ma, istaknuo je Mišetiæ. (h)

Èelnici Sindikata trgovine Hrvatske: Razlog najave prosvjeda je neisplata tri zaostale plaæe Foto: Vjesnik/Ranko Markoviæ

Sutra na Markovom trgu prvi zajednièki
prosvjed dvaju »Naminih« sindikata

Ana Kne�eviæ, predsjednica STH: Organizirat æemo prosvjed zbog neispunjavanja onoga što su Naminim radnicima vrlo
jasno obeæali premijer Raèan i potpredsjednik Vlade Liniæ/Zahtjev da im se pridru�e u prosvjedu, STH uputio i drugom

sindikatu koji djeluje u Nami – Sindikatu radnika u trgovini Nama
– Ako Vlada do srijede ne osigura ispla-

tu triju zaostalih plaæa, na Markovu trgu
organizirat æemo prosvjed radnika Name.
To neæe biti prosvjed protiv steèaja Name,
veæ negodovanje zbog neispunjavanja
onoga što su Naminim radnicima vrlo jas-
no obeæali premijer Ivica Raèan i potpred-
sjednik Vlade Slavko Liniæ. Izjavila je to u
utorak, na konferenciji za novinare, pred-
sjednica Sindikata trgovine Hrvatske
(STH), Ana Kne�eviæ, najavljujuæi moguæ-
nost da èlanovi ovog sindikata, prosvje-
dom pred Vladom, po prvi puta izraze ne-
zadovoljstvo. Èelnica STH pojasnila je ka-
ko je razlog najave prosvjeda neisplaæi-
vanje 6.400 tisuæa kuna, koliko u prosjeku
iznose 3 plaæe po zaposleniku, dok iznos
neophodan za isplatu zaostalih plaæa, na-
kon oporezivanja, iznosi 11.370.000 kuna

– Buduæi da su se otkazi veæ poèeli dije-
liti, a da se o plaæama ništa nije govorilo,
pozvali smo zaposlene da ne potpisuju
rješenja o otkazima, dok se ne isplate tri
plaæe. U ponedjeljak smo saznali da se od
Hrvatskog fonda za privatizaciju (HFP)
oèekuje pozajmica za isplatu plaæa, istak-
nula je Ana Kne�eviæ. »Konkretan odgovor
o tome oèekujemo još danas, a ako do sri-
jede u 12 sati sve tri plaæe ne budu ispla-
æene, organizirat æemo prosvjed«, dodala
je.

Ukoliko bude problema s isplatom zaos-
talih plaæa, sindikalci su najavili kako æe
Vladu upozoriti »da su obeæavali pomoæ
kojom æe Nama biti ogledni primjer i mo-
del po kojem æe se i u drugim tvrtkama
raditi preustroj i restrukturiranje u steèa-
ju.

Sindikalci su, meðu ostalim, zatra�ili da
se, još prije prvog roèišta, (na Trgovaèkom
sudu u Zagrebu roèište zakazano za 17. i
18. listopada) formira Odbor vjerovnika
Name.

– Privredna banka Zagreb (PBZ), kao
najveæi i razluèni vjerovnik u Nami, svjes-
na je da ne mo�e prodati prostore na koje
ima pravo. U Odboru vjerovnika sjedio bi,
naravno, i predstavnik PBZ-a s kojim bi se
pokušalo dogovoriti najbolje rješenje u
steèaju, odnosno osnove za buduæi preus-
troj Name, ka�e Ana Kne�eviæ. Dodaje ka-
ko bi Odbor vjerovnika tako mogao što bo-

lje iskoristiti ljetne mjesece za pripremu
nove sezone, te obaviti razgovore sa veli-
kim specijaliziranim trgovaèkim kuæama,
kao i trgovaèkom kuæom koja se bavi vele-
prodajom robe široke potrošnje. Èelnica
STH predlo�ila je steèajnom upravitelju
Name, Mladenu Jedlièku da po uzoru na
ljubljansku robnu kuæu »Maxi«, u Ilici bu-
de ureðena specijalizirana modne kuæa za

sve uzraste i sve »d�epove«.
Slu�beni zahtjev da im se pridru�e u

prosvjedu, STH je uputio i drugom sindi-
katu koji djeluje u Nami, Sindikatu radni-
ka u trgovini Nama (SRTN).

– U drugom sindikatu rekli su nam da
nemaju ništa protiv prosvjeda i da æe se
nam se svakako prikljuèiti u prosvjedu na
Markovu trgu, istaknula je Ana Kne�eviæ,

dodavši kako æe u srijedu, s HUS-om do-
govoriti skup svih zaposlenika Name.

Koordinacija STH, sastat æe se u poslije-
podnevnim satima i, ovisno o potvrdi is-
plate plaæa, donijeti odluku o tome hoæe li
u èetvrtak u 9 sati povesti radnike Name
na prosvjed pred Vladu.

MILE FRANIÈEVIÆ

Na Hrvatskim studijima popunjene kvote
za novinarstvo, povijest i psihologiju

Upisi na zagrebaèkim fakultetima iz sata u sat mijenjaju liste/Veæina fakulteta popunila
mjesta za studij uz plaæanje Ministarstva znanosti i tehnologije/Èeka se formiranje lista

Medicinskog fakulteta, Fakulteta politièkih znanosti, Prirodoslovno-matematièkog...
Na zagrebaèkim fakultetima, kojih je ve-

æina popunila svoje kvote, ovih dana i dalje
vladaju gu�ve. Buduæi brucoši i dalje prov-
jeravaju upisne liste, jer se situacija na nji-
ma gotovo iz sata u sat mijenja. Kandidat
koji se, naime, nalazi na listi »iznad crte«,
još uvijek mo�e podiæi svoje dokumente i
predati ih drugome fakultetu, èime osloba-
ða mjesto za kandidata koji se nalazi »is-
pod crte«. Neki pak fakulteti, liste još nisu
ni formirali (primjerice Prirodoslovno ma-
tematièki, Ekonomski, Fakultet politièkih
znanosti), buduæi da su tek nedavno završili
s razredbenim postupkom. Ipak, veæ sada
se mo�e pretpostaviti da æe, primjerice, za
matematiku i fiziku slobodnih mjesta ostati
i za jesen...

Prema dosadašnjim neslu�benim rezul-

tatima, mjesta su popunjena na Fakultetu
elektrotehnike i raèunarstva, Prehrambe-
no-biotehnološkom fakultetu, Farmaceut-
sko-biokemijskom, Edukacijsko-rehabilita-
cijkom, Arhitektonskom, Fakultetu za fiziè-
ku kulturu i, naravno, Medicinskom fakul-
tetu.

Ni na Veterinarskom fakultetu vjerojatno
neæe ostati mjesta za jesen, kao ni na Šu-
marskom, kojemu je ostalo mjesta jedino
na drvarskom odsjeku. Meðutim, za tra�e-
nije fakultete, primjerice Pravni, buduæi
studenti prijave za upis moæi æe predati na
jesen, ali upisu se mogu nadati samo uz
plaæanje. Naime, sva mjesta uz potporu Mi-
nistarstva znanosti i tehnologije, veæ su po-
punjena.

Za Fakultet politièkih znanosti, koji je

ove godine dostigao rekordan broj prija-
vljenih kandidata za upis, liste æe biti izvje-
šene danas, no obzirom na malenu upisnu
kvotu (po 30 novinara i isto toliko politolo-
ga) studenata uz dr�avni trošak, mjesta u
jesenskome roku vjerojatno neæe biti niti
uz plaæanje. Èak i u studentskoj referadi
Fakulteta prometnih znanosti zakljuèuju
da besplatnih mjesta na jesen neæe biti.
Zainteresirani kandidati moæi æe se upisati
tek na preostala mjesta za osobne potrebe i
za izvanredni studij.

Kako doznajemo na Hrvatskim studiji-
ma, popunjeni su smjerovi novinarstvo, po-
vijest i psihologija, gdje se studenti veæ ovih
dana upisuju. Za jesenski rok na Hrvatskim
æe studijima ostati mjesta na studiju socio-
logije, hrvatske kulture i filozofiji. (ml)

Termini za razgovor
proèelnika i graðana
S voja pitanja, prijedloge i probleme

graðani mogu neposredno izlo�iti
nadle�nim proèelnicima, koji æe ubudu-
æe imati tjedne termine za prijam i raz-
govor s graðanima. Za razgovor s pro-
èelnikom, prethodno je potrebno naz-
vati na odgovarajuæi broj telefona i do-
biti potvrdu termina. Proèelnici i njiho-
vi brojevi telefona su:

Vlasta Paviæ, proèelnica, èlan Pogla-
varstva, Gradski ured za opæu upravu,
Trg Stjepana Radiæa 1, tel: 6101-207,
6101-540, fax: 6101-541; Termin za pri-
manje graðana ponedjeljak 15 do 17 sa-
ti

Slavko Kojiæ, proèelnik, èlan Pogla-
varstva, Gradski ured za financije, tel:
6101-339, tel: 6101-535, fax: 6101-399.
Termin za primanje graðana èetvrtak
16 do 18 sati

Ferdo Bušiæ, proèelnik, èlan Pogla-
varstva, Gradski ured za obrazovanje i
sport, Ilica 25, tel: 6100-505, fax: 6100-
503. Termin za primanje graðana srije-
da 15,30 do 15,30 sati

Dragutin Palašek, proèelnik, èlan Po-
glavarstva, Gradski ured za kulturu, Ili-
ca 25, tel: 6100-501, fax: 6100-508. Termin
za primanje graðana pon, sri, petak
14,30 do 16,30 sati

Zvonimir Šostar, proèelnik, èlan Po-
glavarstva, Gradski ured za zdravstvo,
rad i socijalnu skrb, Trg Stjepana Radi-
æa 1, tel: 6101-239, tel: 6101-570, fax:
6101-498. Termin za primanje graðana
èetvrtak 16 do 18 sati

Ladislav Pre�igalo, proèelnik, èlan
Poglavarstva, Gradski ured za gospo-
darstov, Trg Stjepana Radiæa 1, tel:
6101-194, tel: 6101-545, fax: 6101-499.
Termin za primanje graðana srijeda od
15 do 17

Stjepan Škrapec, proèelnik, èlan Po-
glavarstva, Gradski ured za poljopri-
vredu i šumarstvo, Av. Dubrovnik 12,
tel: 6523-733, fax; 6557-309. Termin za
primanje graðana srijeda od 15 do 19
sati

Mario Livaja, proèelnik, èlan Pogla-
varstva, Gradski ured za prostorno ure-
ðenje, graditeljstvo, stambene i komu-
nalne poslove i promet, Trg Stjepana
Radiæa 1, tel: 6101-169, tel: 6101-560, fax:
6101-173. Termin za primanje graðana
ponedjeljak od 15 do 17 sati

Slobodan Jelièiæ, proèelnik, èlan Po-
glavarstva, Gradski ured za izgradnju
Grada, tel: 6101-439, tel: 6101-580, fax:
6101-295. Termin za primanje graðana
ponedjeljak od 13,30 do 15,30 sati

Hrvoje Junaševiæ, proèelnik, èlan Po-
glavarstva, Gradski ured za imovinsko-
pravne poslove, Trg Stjepana Radiæa 1,
tel: 6101-315, tel: 6101-314, fax: 6101-313.
Termin za primanje graðana petak od
14 do 17 sati

�eljko Kralj, proèelnik, èlan Pogla-
varstva, Gradski ured za upravljanje
imovinom Grada Zagreba, Trg Stjepana
Radiæa 1, tel: 6101-469, tel: 6101-584, fax:
6101-388. Termin za primanje graðana
ponedjeljak 15 do 18 sati

Zlatko Peršiæ, proèelnik, èlan Pogla-
varstva, Gradski zavod za planiranje
razvoja Grada i zaštitu èovjekova okoli-
ša, Ulica Republike Austrije 18, tel:
6101-840, fax: 6101-881. Termin za pri-
manje graðana utorak 9 do 12 sati.

VIJESTI

Predstavljanje knjige Drage
Štambuka 

U palaèi Matice hrvatske, Strossmayerov
trg 4, odr�at æe se u èetvrtak, 13. srpnja u
12 sati predstavljanje knjige hrvatskog ve-
leposlanika u Kairu, Drage Štambuka. O
knjizi pod nazivom »Ukesano u planina-
ma«, govorit æe Vesna Parun, tonko Maro-
jeviæ i Zvonimir Mrkonjiæ.

mocije svoje nove knjige, odr�ati i seminar
»Komunikacija s prirodom u gradu«, u èet-
vrtak 13. srpnja od 9.30 do 17,30 sati. U èet-
vrtak u 20 sati, Pogaènik æe u Hrvatsko-
izraelskom društvu, Vodnikova 4, odr�ati
predavanje »Kozmogrami kao univerzalni
jezik«.

srpnja novac se više neæe moæi podiæi.

Ne radi Inina postaja
Sesvete-jug 

Zbog èišæenja, umjeravanja i prenamje-
ne sporemnika u srijedu, 12. srpnja od 6
do 18 sati, neæe raditi Inina benzinska po-
staja Sesvete-Jug. Za to vrijeme potrošaèi
se mogu opskrbiti gorivom i dodatnim
asortimanom na ostalim benzinskim pos-
tajama INE.

Novi telefonski broj
Zagrebaèkih cesta

Besplatni telefon Zagrebaèkih cesta
promijenjen je u novi broj – 0800 0900. Pi-
tanja, sugestije i primjedbe mogu se pos-
lati na e-mail: zagrebacke-ceste a
zg.tel.hr. Web stranice mogu se èitati na
adresi: http// www tel.hr/zagrebacke-ces-
te.

Poduka iz glume
Poduka iz glume i predavanja (kazalište

i film) uz poznate redatelje i glumce odr-
�avat æe se svakodnevno do 30. kolovoza.
Informcije se mogu dobiti na telefon: 61 70
423 ili u Off Theatru Bagatella, Bednjanska
13, od 16 do 18

Glamour Café u »Saloonu«
U diskoteci »Saloon« u srijedu æe se odr-

�ati redovni program Glamour Café Party.
U tropskom ambijentu ljetne terase posje-
tioci æe moæi u�ivati u latino ritmovima i
egzotiènim koktelima. D.J. je Igor Primec.

Seminar i predavanja
Marka Pogaènika

Promocija knjige i predavanje »Lijeèenje
zemlje - lijeèenje sebe« odr�at æe se u srije-
du, 12. srpnja u 20 sati u Europskom domu,
Jurišiæeva 1. Autor projekta »Lijeèenje ze-
mlje« je slovenski akademski kipar Marko
Pogaènik, koji æe osim predavanje i pro-

Predstavljanje knjige
Miljenka Miljkoviæa

Predstavljanje knjige Miljenka Miljkovi-
æa »Vukovarski deveti krug«, odr�at æe se u
srijedu, 12. srpnja u 11 sati, u Hrvatskom-
novinarskom društvu, Perkovèeva 2. U
predstavljanju knjige sudjeluju: Danijel
Rehak, dr. Zvonimir Knezoviæ, dr. Josip
Jurèeviæ, Josip Brkiæ i Miljenko Miljkoviæ.
Izvode iz romana govorit æe Vera Zima i
Slavko Marušiæ.

Pomoæ zagrebaèkim
umirovljenicima 

Umirovljenici koji pomoæ od 100 kuna
nisu putem pošte primili na kuænu adresu
moæi æe je podiæi u poštanskim uredima
do 21. srpnja. Od 24. do 31. srpnja pomoæ
se mo�e podiæi u ZAP-u u Aveniji grada
Vukovara 70, na šalteru 9. Nakon 31.


